

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 22, 1976

(1)

[Text]

The Special Committee on the Rights and Immunities of Members met *in camera* on May 18, May 31, June 8 and June 22, the Chairman, Mr. Speaker Jerome presiding.

Members of the Committee: Mr. Speaker Jerome and Messrs. Baldwin, Beaudoin, Fairweather, Gray, Knowles (Winnipeg North Centre), Prud'homme and Reid.

The Clerk of the Committee read the Order of Reference which is as follows:

Ordered.—That a Special Committee of the House, to consist of Mr. Speaker and seven other Members, be appointed to review the rights and immunities of Members of the House of Commons, to examine the procedures by which such matters are dealt with by the House, and to report on any changes it may be desirable to make; and

That the said Special Committee have all the powers given to standing committees by the Standing Orders.

At several meetings, the Members discussed the Order of Reference and subsequently agreed on a Report to the House.

The Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 22 JUIN 1976

(1)

[Traduction]

Le Comité spécial des droits et immunités des députés se réunit à huis clos les 18 et 31 mai et les 8 et 22 juin sous la présidence de M. l'Orateur Jerome (président).

Membres du Comité: M. l'Orateur Jerome, et MM. Baldwin, Beaudoin, Fairweather, Gray, Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), Prud'homme et Reid.

Le greffier du Comité donne lecture de l'ordre de renvoi suivant:

Il est ordonné.—Qu'un comité spécial de la Chambre, formé de Monsieur l'Orateur et de sept autres députés, soit chargé d'étudier les droits et immunités des députés, d'examiner les procédures suivies par la Chambre pour traiter ces questions et de signaler tout changement souhaitable; et

Que ledit comité spécial ait tous les pouvoirs conférés aux comités permanents par le Règlement.

Au cours des réunions, les membres discutent de l'ordre de renvoi et conviennent ensuite du rapport qui sera soumis à la Chambre.

Le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Alistair Fraser

Clerk of the Committee